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Abstract (en)
[origin: US2019233980A1] A method for operating a textile machine with several identical workstations which each have a basic requirement for
negative pressure for regular production operation and an additional requirement for negative pressure following an interruption to production at the
workstation, and with a vacuum system with limited suction force to exert the negative pressure on the workstations. A minimum negative pressure
(pmin) is set and the number workstations simultaneously supplied with additional negative pressure is limited so that the minimum negative
pressure (pmin) is always met. In accordance with the invention, a sub-negative pressure (psub) is specified which is below the minimum negative
pressure (pmin) and, if a specified event occurs, the number of workstations simultaneously supplied with additional negative pressure is temporarily
limited so that the sub-negative pressure (psub) is always met.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren zum Betreiben einer Textilmaschine mit mehreren gleichartigen Arbeitsstellen, die jeweils einen Grundbedarf
an Unterdruck für den regulären Produktionsbetrieb und zusätzlichen Unterdruckbedarf nach einer Produktionsunterbrechung an der Arbeitsstelle
haben, und mit einer Saugluftanlage mit einer begrenzten Saugleistung zur Bereitstellung des Unterdrucks an den Arbeitsstellen. Es wird ein
Mindest-Unterdruck (p) vorgegebenen und es wird die Anzahl der gleichzeitig mit zusätzlichem Unterdruck versorgten Arbeitsstellen so begrenzt
wird, dass der Mindest-Unterdruck (p) nicht unterstritten wird. Erfindungsgemäß wird ein Sub-Unterdruck (p) vorgegeben, der unter dem Mindest-
Unterdruck (p) liegt und es wird bei einem vorgegebenen Ereignis temporär die Anzahl der gleichzeitig mit zusätzlichem Unterdruck versorgten
Arbeitsstellen so begrenzt wird, dass der Sub-Unterdruck (p) nicht unterstritten wird.
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